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Protokół nr LXVII/23 z LXVII Sesji Rady Miasta i Gminy Łosice 

Informacje dotyczące sesji:  

Data rozpoczęcia:  30 maja 2023 r. 

Godzina rozpoczęcia: 15.35 

Godzina zakończenia: 17.00 

Miejsce: Transgraniczne Centrum Dialogu Kultur w Łosicach  

Liczba Radnych: 15 

Liczba obecnych radnych: 12 

Nieobecni radni: Marzanna Izdebska, Tadeusz Jakoniuk, Roman Kasprowicz 

Ponadto w obradach udział wzięli m.in. 

1. Mariusz Kucewicz - Burmistrz Miasta i Gminy Łosice 

2. Małgorzata Łaska - Sekretarz Miasta i Gminy Łosice 

3. Ewa Stefaniuk - Inspektor ds. księgowości budżetowej 

4. Michał Michaluk – Wicestarosta Powiatu Łosickiego 

5. Dorota Kozłowska- Dyrektor Łosickiego Domu Kultury w Łosicach 

6. Jarosław Pietruszewski – Kierownik M-GOPS w Łosicach 

7. Michał Lewczuk – Prezes Kom-Gazu W Łosicach 

8. Edyta Nielipińska – p.o. dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Łosicach 

9. Tomasz Wojtaś – KPPSP w Łosicach  

10. Anna Obidzińska – Stefaniuk – Inspektor w UMIG w Łosicach 

11. Anna Sobczuk – Podinspektor w Urzędzie Miasta i Gminy w Łosicach 

Lista osób zaproszonych stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie na sesję stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu. 
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1. Otwarcie. 

Przewodnicząca Rady Pani Ewa Hornowska otworzyła LXVII sesję Rady Miasta i Gminy 

Łosice, powitała wszystkich obecnych na sali oraz, tych, którzy oglądają transmisję on-line. 

Następnie poinformowała, iż zgodnie z obowiązującymi przepisami sesja jest nagrywana i 

transmitowana. 

2. Sprawy organizacyjne. 

1) stwierdzenie quorum  

Przewodnicząca Rady Pani Ewa Hornowska na podstawie listy obecności potwierdziła 

obecność 13 radnych, co stanowi quorum pozwalające na przeprowadzenie obrad  

i podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Lista obecności Radnych stanowi Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.  

Potwierdzenie odbioru materiałów stanowi Załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu.  

Lista obecności Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedlowych stanowi Załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu. 

2) przedstawienie porządku obrad  

1. Otwarcie, 

2. Sprawy organizacyjne: 

1) Stwierdzenie quorum, 

2) Przedstawienie porządku obrad, 

3) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji z dnia 27 marca 2023 r. i z dnia 24 kwietnia 

2023 r.  

3. Informacja o działaniach podjętych między sesjami: 

1) Burmistrza; 

2) Przewodniczącej Rady Miasta i Gminy. 

4. Informacja z działalności Powiatowego Urzędu Pracy z uwzględnieniem bezrobocia  na 

terenie Miasta i Gminy Łosice. 

5. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łosicach. 



3 
 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Miasta i Gminy Łosice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i  o wolontariacie za rok 2022. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały nr LXI/388/22 Rady Miasta i Gminy Łosice z dnia 27 grudnia 

2022 r. w sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

terenie Miasta i Gminy Łosice na 2023 r. 

2) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

gruntowych położonych w Łosicach, stanowiących własność Gminy Łosice na rzecz 

DOMTEL TELECOM Dariusz Dombek; 

3) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

gruntowej położnej w Łosicach, stanowiącej własność Gminy Łosice na rzecz PGE 

Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie; 

9. Sprawy różne i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś wnosi o zmianę porządku obrad? 

Burmistrz – Szanowni Państwo, proszę o zdjęcie  z porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały nr LXI/388/22 Rady Miasta i Gminy Łosice z dnia 27 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie Miasta i Gminy Łosice na 2023 r. 

w związku z podjęciem uchwały na sesji nadzwyczajnej w dniu 26 maja 2023 r. Proszę 

również o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał:  

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczanej w 

ewidencji gruntów n 176/1 położonej przy ul. Kolejowej 18, stanowiącej własność Gminy 

Łosice,   

- w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej w 

ewidencji gruntów nr 176/2 położonej przy ul. Kolejowej, stanowiącej własność Gminy 

Łosice, 
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- w sprawie zmian w budżecie gminy w 2023 roku – w związku z prośbą OSP Łuzki, mieliśmy 

środki zabezpieczone w budżecie na zakup samochodu dla OSP Łuzki, aby mieć środki na 

zakup samochodu, chcemy dzisiaj przesunąć środki do innego paragrafu, aby samorząd 

Miasta i Gminy Łosice mógł zakupić samochód dla OSP Łuzki. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o wyrażenie zgody na zdjęcie z porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXI/388/22 Rady Miasta i Gminy Łosice z dnia 27 

grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Miejsko-Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na terenie 

Miasta i Gminy Łosice na 2023 r. w związku z podjęciem uchwały na sesji nadzwyczajnej w 

dniu 26 maja 2023 r. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 12 radnych, przy 11 radnych biorących udział w głosowaniu, 11 głosami „za”, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, wyraziła zgodę na zdjęcie z porządku 

obrad powyższego projektu uchwały.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku 

obrad w pkt 8 Podjęcie uchwał ppkt 3 projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczanej w ewidencji gruntów n 176/1 położonej 

przy ul. Kolejowej 18, stanowiącej własność Gminy Łosice. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

wyraziła zgodę na wprowadzenie do porządku obrad powyższego projektu uchwały.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku 

obrad w pkt 8 Podjęcie uchwał ppkt 4 projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
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nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczanej w ewidencji gruntów n 176/2 położonej 

przy ul. Kolejowej, stanowiącej własność Gminy Łosice. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

wyraziła zgodę na wprowadzenie do porządku obrad powyższego projektu uchwały.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o wyrażenie zgody na wprowadzenie do porządku 

obrad w pkt 8 Podjęcie uchwał ppkt 5 projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

w 2023 roku 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

wyraziła zgodę na wprowadzenie do porządku obrad powyższego projektu uchwały.  

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu. 

Następnie Przewodnicząca Rady poprosiła o przegłosowanie porządku obrad. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

zaakceptowała porządek obrad. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie, 

2. Sprawy organizacyjne: 

1) Stwierdzenie quorum, 
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2) Przedstawienie porządku obrad, 

3) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji z dnia 27 marca 2023 r. i z dnia 24 kwietnia 

2023 r.  

3. Informacja o działaniach podjętych między sesjami: 

1) Burmistrza, 

2) Przewodniczącej Rady Miasta i Gminy Łosice 

4. Informacja z działalności Powiatowego Urzędu Pracy z uwzględnieniem bezrobocia  na 

terenie Miasta i Gminy Łosice. 

5. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łosicach. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

7. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Miasta i Gminy Łosice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i  o wolontariacie za rok 2022. 

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

gruntowych położonych w Łosicach, stanowiących własność Gminy Łosice na rzecz 

DOMTEL TELECOM Dariusz Dombek; 

2) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

gruntowej położnej w Łosicach, stanowiącej własność Gminy Łosice na rzecz PGE 

Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie”; 

3) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej zabudowanej 

oznaczanej w ewidencji gruntów n 176/1 położonej przy ul. Kolejowej 18, stanowiącej 

własność Gminy Łosice,  zmian w  budżecie gminy w 2023 rok; 

4) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczanej w 

ewidencji gruntów n 176/2 położonej przy ul. Kolejowej, stanowiącej własność 

Gminy Łosice,  zmian w  budżecie gminy w 2023 rok 

5) w sprawie zmian w budżecie gminy w 2023 roku. 
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9. Sprawy różne i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

3) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji z dnia 27 marca 2023 r. i z dnia 24 kwietnia 

2023 r.  

Przewodnicząca Rady nadmieniła, iż protokół z dnia 27 marca 2023 roku jest umieszczony w 

Biuletynie Informacji Publicznej i wyłożony przed obradami sesji i dostępny był w Biurze 

Rady. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

przyjęła protokół nr LXIV/23 z LXIV sesji Rady Miasta i Gminy Łosice. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu.  

Następnie Przewodnicząca Rady nadmieniła, iż protokół z dnia 24 kwietnia 2023 roku jest 

umieszczony w Biuletynie Informacji Publicznej i wyłożony przed obradami sesji i dostępny 

był w Biurze Rady. 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

przyjęła protokół nr LXV/23 z LXV  z nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Łosice. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu.  

Przewodnicząca Rady powitała wicestarostę, który przybył na sesję.  

3. Informacja o działaniach podjętych między sesjami: 

1) Burmistrza 

Ostatnia sesja zwyczajna miała miejsce 27 marca 2023 r., działania przedstawiały się 

następująco: 
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27 marca 2023 r. – posiedzenie zarządu NLOT, którego jesteśmy członkiem oraz w udział w 

posiedzeniu CWD. 

29 marca 2023 r. – zebranie klastra energii. 

30 marca 2023 r. – Podlaskie Stowarzyszenie Gmin na posiedzeniu w Korczewie. 

31 marca 2023 r. – posiedzenie w Radzie budowy budynków użyteczności publicznej oraz w 

konsultacjach programu rewitalizacji, który jest tworzony. 

1 kwietnia 2023 r. – Jarmark Wielkanocy. 

3 kwietnia 2023 r. – modelowe centrum partnerstwa. 

4 kwietnia 2023 r. – Rada Partnerstwa, Rada Budowy świetlicy w Świniarowie. 

12-13 kwietnia 2023 r. – obchody uroczystości katyńskich i Smoleńska. Spotkanie  radnych ze 

Związkiem Nieskażone Środowisko.  

14 kwietnia 2023 r. – przekazanie sprzętu komputerowego dla rodzin pochodzących z 

terenów pegeerowskich. 

17 kwietnia 2023 r. – komisja Nieskażonego Środowiska.  Spotkanie z dyrektor Szkoły 

Podstawowej Nr 2 w Łosicach i pracownikami urzędu w sprawie remontu z Polskiego Ładu.  

18 kwietnia 2023 r. – spotkanie techniczne z firma Zeltech. Nastąpiła wymiana latarni 

żeliwnych na ledowe w parku. Spotkanie z posłem Milewskim, który uczestniczył w sesji 

Młodzieżowej Rady Miasta i Gminy Łosice.  

19-21 kwietnia 2023 r. –  udział w kongresie małych i średnich miast w Chełmie, w którym 

uczestniczył premier i ministrowie. Omawiano temat S19.  Łosice było liderem rozwoju 

wśród średnich i małych miast w Polsce. 

24 kwietnia 2023 r. udział w Sesji Rady Miasta i Gminy Łosice. 

25 kwietnia 2023 r. – operacja Czysta Rzeka – jest to, co roczna inicjatywa jednego z 

mieszkańców Łosic.  

26 kwietnia 2023 r. – spotkanie z Mazowiecką Izbą Rolniczą.  

27 kwietnia 2023 r.  – ogólnopolski przegląd piosenki organizowany przez Ośrodek Szkolno-

Wychowawczy w Łosickim Domu Kultury.    
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3 maja 2023 r. – uroczystości obchodów Konstytucji 3 maja.  

4 maja 2023 r. – podpisanie dwóch umów z wykonawcami na kanalizacje, modernizację stacji 

uzdatniania wody, remonty dróg z Polskiego Ładu, po południu wraz z Przewodniczącą Rady 

udział w spotkaniu z wójtem Henrykiem Brodowskim w sprawie Związku Zielone Siedlce. 

5 maja 2023 r. – spotkanie CWD w sprawie dwóch dokumentacji projektowych, które robi 

Fundacja Fundusz Wsparcia, dokumentacje na PSZOKI, dokumentacje na Mazowieckie 

Modelowe Centrum Partnerstwa w ramach CWD. 

22 maja 2023 r. – udział w spotkaniu  Rady Budowy. 

23 maja 2023 r. – spotkanie z dyrektorem CDI Siwakiem w sprawie dalszej współpracy oraz 

udział w Powiatowym Dniu Strażaka. 

24 maja 2023 r. – spotkanie w Lokalnej Grupie Działania w sprawie nowego okresu 

programowania. 

25 maja 2023 r. – spotkanie z Nieskażonym Środowiskiem. Po południu udział w walnym 

Spółki Kom-Gaz, wynik dodatni.  

26 maja 2023 r. – podpisanie porozumienia na budowę Centrum Opiekuńczo Mieszkalnego 

w Litewnikach.  Spotkanie z Przewodniczącą Rady w dorocznym spotkaniu w firmie Perun. 

Rada Budowy i udział w komisji wspólnej Rady Miasta i Gminy Łosice.   

29 maja 2023 r. – udział w V Lubelskim Forum Energetycznym.   

Burmistrz w imieniu Marszałek Ewy Orzełowskiej i własnym serdecznie zaprosił wszystkich 

na koncert Zespołu Mazowsze, który odbędzie się 4 czerwca 2023 r. na targowicy. Burmistrz 

przypomniał, że wojewoda już powołał komisję i do 5 czerwca 2023 r. zbierane sią wniosku 

od rolników w związku z przymrozkami.  

2) Przewodniczącej Rady Miasta i Gminy Łosice  

12 kwietnia 2023 r. – spotkanie z wójtami i przedstawicielami gmin wraz prezesem 

Nieskażonego Środowiska. 

13 kwietnia 2023 r. – wraz z radnymi udział w uroczystościach Katyńskich.  

24 kwietnia 2023 r. - sesja nadzwyczajna Rady Miasta i Gminy Łosice. 
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4 maja 2023 r. – wraz z Burmistrzem  udział w spotkaniu z wójtem Brodowskim w sprawie 

Związku Zielone Siedlce. 

23 maja 2023 r. – udział w Powiatowym Dniu Strażaka. 

26 maja 2023 r. – wraz z Burmistrzem udział w spotkaniu w firmie Perun oraz udział w 

Komisji Wspólnej Rady Miasta i Gminy Łosice.  

4. Informacja z działalności Powiatowego Urzędu Pracy z uwzględnieniem bezrobocia  

na terenie Miasta i Gminy Łosice. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż na komisji wspólnej  bardzo obszernie została 

przedstawiona informacja przez Panią Edytę Nielipińską pełniącą obowiązki dyrektora PUP w 

Łosicach. Informacja dostępna jest w Biurze Rady, jeżeli ktoś chciałby się zapoznać.  

5. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                            

w Łosicach. 

Jarosław Pietruszewski Kierownik M-GOPS w Łosicach przedstawił sprawozdanie z 

działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łosicach za 2022 rok, które 

stanowi Załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

przyjęła sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Łosicach. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu.  

6. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

Jarosław Pietruszewski Kierownik M-GOPS w Łosicach przedstawił ocenę zasobów pomocy 

społecznej, która stanowi Załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu.  
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7. Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Miasta i Gminy Łosice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i  o wolontariacie za rok 2022. 

Małgorzata Łaska Sekretarz Miasta i Gminy Łosice przedstawiła sprawozdanie z realizacji 

Programu Współpracy Miasta i Gminy Łosice z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i  o wolontariacie za rok 2022, które stanowi Załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

przyjęła powyższe sprawozdanie. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu.  

8. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

gruntowych położonych w Łosicach, stanowiących własność Gminy Łosice na rzecz 

DOMTEL TELECOM Dariusz Dombek  

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, że na posiedzeniu komisji 

wspólnej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, a następnie zarządziła 

głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LXVII/431/23 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

przesyłu nieruchomości gruntowych położonych w Łosicach, stanowiących własność Gminy 

Łosice na rzecz DOMTEL TELECOM Dariusz Dombek, która stanowi Załącznik Nr 18 do 

niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 19 do niniejszego protokołu. 
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2) w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości 

gruntowej położnej w Łosicach, stanowiącej własność Gminy Łosice na rzecz PGE 

Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie” 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, że na posiedzeniu komisji 

wspólnej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, a następnie zarządziła 

głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LXVII/432/23 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

przesyłu nieruchomości gruntowej położnej w Łosicach, stanowiącej własność Gminy 

Łosice na rzecz PGE Dystrybucja Spółka Akcyjna z siedzibą w Lublinie”, która stanowi 

Załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu. 

3) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej zabudowanej 

oznaczanej w ewidencji gruntów n 176/1 położonej przy ul. Kolejowej 18, 

stanowiącej własność Gminy Łosice,  zmian w  budżecie gminy w 2023 rok 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, że na posiedzeniu komisji 

wspólnej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, a następnie zarządziła 

głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LXVII/433/23 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej zabudowanej oznaczanej w ewidencji gruntów n 176/1 położonej przy ul. 

Kolejowej 18, stanowiącej własność Gminy Łosice,  zmian w  budżecie gminy w 2023 rok, 

która stanowi Załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu. 
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4) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej zabudowanej 

oznaczanej w ewidencji gruntów n 176/2 położonej przy ul. Kolejowej, stanowiącej 

własność Gminy Łosice,  zmian w  budżecie gminy w 2023 rok 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, poinformowała, że na posiedzeniu komisji 

wspólnej projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie, a następnie zarządziła 

głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LXVII/434/23 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

gruntowej zabudowanej oznaczanej w ewidencji gruntów n 176/2 położonej przy ul. 

Kolejowej, stanowiącej własność Gminy Łosice,  zmian w  budżecie gminy w 2023 rok, 

która stanowi Załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu. 

5) w sprawie zmian w budżecie gminy w 2023 roku 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, a następnie zarządziła głosowanie. 

Pytań do uchwały nie zgłoszono.  

W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania przy wykorzystaniu urządzeń 

umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań radnych, Rada w 

obecności 12 radnych, 12 głosami „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 

podjęła uchwałę Nr LXVII/435/23 w sprawie zmian w budżecie gminy w 2023 roku, która 

stanowi Załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu. 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu. 

9. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Rady odczytała pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Siedlcach informujące, 

iż Kolegium Sądu Okręgowego w Siedlcach na posiedzeniu w dniu 18 maja 2023 r. ustaliło na 
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kadencję 2024 – 2027 następującą liczbę ławników, która winna być wybrana przez Radę do: 

1. Sądu Rejonowego w Siedlcach – 0, 

2. Sądu Okręgowego w Siedlcach – 4. 

Szczegółowe informacje o wyborach ławników będą umieszczone na stronie urzędu.  

Przewodnicząca Rady odczytała pismo, które wpłynęło od OSP w Łuzkach z prośbą o zakup 

używanego wozu pożarniczo - gaśniczego.  

Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu przez wicestarostę Michała Michaluka w 

związku z pismem w sprawie dofinansowania do drogi powiatowej  nr 2049W od drogi 

krajowej nr 19 na odcinku 1,687 km. 

Michał Michaluk Wicestarosta Łosicki na wstępie podziękował za dotychczasową 

współpracę i zabezpieczenie środków na wkład własny na drogę w Szańkowie.  W tej chwili 

rozstrzygnięto zapytanie ofertowe na remont drogi powiatowej do Jezior. Do uroczystości 

droga powinna być wyremontowana na odcinku od momentu, gdzie kończy się asfalt do 

samej wsi. Tam gdzie są doły będzie utwardzone kruszywem, zagęszczone walcem, dzięki 

uprzejmości mieszkańców z funduszu sołeckiego zostało zakupione kruszywo i będzie 

wyłożone i zagęszczone. Tam, gdzie będzie taka  potrzeba zostanie użyta równiarka. 

Wicestarosta poinformował o ogłoszeniu przetargu na budowę drogi nr 2049W od drogi 

krajowej nr 19 na odcinku 1.7 km w związku z czym starosta zwrócił się do Rady o 

zabezpieczenie środków na wkład własny. Tą sprawą bezpośrednio zajmował się starosta ale 

z uwagi na  fakt, że starosta w tej chwili jest na dwudniowym szkoleniu na pytania radnych 

spróbuje odpowiedzieć wicestarosta lub przekaże je staroście.  

Przewodnicząca Rady -  pismo wpłynęło w piątek, na komisji radni nie wiedzieli jak ta droga 

ma wyglądać, czy ma być ścieżka, chcieliby znać więcej szczegółów. 

Michał Michaluk – ok. 250 m od drogi krajowej Nr 19 ma być pod budowę dla ciężarówek, 

szerokość 6 m na odcinku kilometra do wyboru wykonawcy, czy ma być to betonówka, czy 

asfalt przy zachowaniu odpowiednich kategorii. Ok 400 m. szerokość drogi będzie miało 5.5 

m. Bez żadnych ścieżek rowerowych. Będzie to budowa drogi od podstaw.  Od krajowej 19   

250 m za mostem w stronę lasu.  
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Przewodnicząca Rady -  w piśmie nie ma terminu do kiedy mamy podjąć decyzję? 

Michał Michaluk – najprawdopodobniej  w piśmie nie ma - do 11 czerwca 2023 r 

podpowiada Pani kierownik.  

Radna Barbara Szymaniuk – jaki jest sens robienia drogi, co kończy się w lesie? Dla mnie jest 

to dziwne bo jeżeli się robi drogę to do końca albo wcale się jej nie robi. Ta droga może być 

jako obwodnica Łosic. 

Michał Michaluk – zaznaczam jeszcze raz, że tą sprawą zajmuje się starosta, myślę, że ten 

odcinek dlatego urywa się w połowie lasu  ponieważ pas drogowy się kończy. W przyszłości 

jest plan, aby te dwie drogi połączyć.  

Radny Karol Kordaczuk  – wydaje się, że na początku trzeba byłoby uregulować stan prawny 

nieruchomości, aby wszędzie była zachowana jednakowa szerokość, a nie tak, że wzdłuż 

kurników ona będzie szersza, a później coraz węższa. Tak nie powinno być. Trzeba 

uregulować pas drogowy, a dopiero później zajmować się innymi sprawami.  

Michał Michaluk – droga nie znacznie będzie zwężona, 6 m będzie miała w większej części i 

będzie spełniać parametry drogi Z, a później prawo budowlane pozwala ją zwężyć do 5,5 m i 

w takim zakresie będzie zwężona. Większość dróg w powiecie łosickim ma 5,5 m. Na tym 

odcinku na którym będzie robiona droga to ona spełnia wszystkie warunki prawa 

budowlanego. Referat budownictwa nie pozwolił by na realizację inwestycji, gdyby nie była 

zgoda z prawem budowlanym.  

Radny Mirosław Dymowski – w pełni popieram to, co przed chwilą powiedział radny 

Kordaczuk. Trzeba wpierw wszystkie sprawy uregulować, a nie robić niespodzianek.  Jest to 

strategiczna droga, która mogłaby być obwodnicą. Gminnej drogi jest ponad 2 km i trzeba 

byłoby usiąść i wspólnie przeanalizować i zrobić tak, aby 2 ciężarówki mogły się minąć. Ta 

droga jest potrzeba i jest bardzo ważna. Nie można wyskakiwać wcześniej z takimi 

propozycjami nie uzgadniając ich wcześniej.  

Michał Michaluk – nie zgadzam się z tym, co radny zaproponował, powiem jeszcze raz droga 

idzie od krajowej 19 do mostu i ok 250 m w stronę lasu. Zgadzam się z tym, że współpraca 

powinna być pomiędzy miastem i gminą Łosice, a powiatem.  
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Wicestarosta na mapce pokazał przebieg planowanej budowy drogi powiatowej.  

Przewodnicząca Rady zapytała, czy droga w Czuchlebach kwalifikuje się do tego programu? 

Radna Barbara Szymaniuk – w Woźnikach i w Czuchlebach były kiedyś pegeery. 

Michał Michaluk – jeszcze raz zaznaczam, to nie są do mnie pytania. One powinny paść do 

starosty. Te pytania powinny paść na etapie składania wniosku, a nie teraz.  Jeżeli chodzi o 

usługę prawną domniemam, że tak w poprzednich zadaniach jak było robione przy 

programie funkcjonalno-użytkowym posługiwaliśmy się obsługą prawną w poprzednim 

przetargu na przykład na drodze Rudka - Kobylany.  I tutaj została podobna decyzja podjęta.  

Radna Elżbieta Knapiuk – my nikogo nie obciążamy kosztami obsługi prawnej.  

Przewodnicząca Rady – moja propozycja jest taka, że spotkamy się z Panem starostą i 

podejmiemy decyzję. Zapytamy się też dlaczego na otwarciu drogi w Biernatach nikogo nie 

było z radnych Miasta i Gminy Łosice.  

Radny Zdzisław Mieleszko – a czemu Pan starosta miałby być winny? 

Przewodnicząca Rady – nie mówię, że winny, chciałam tylko zapytać dlaczego nikt z radnych 

nie wiedział o otwarciu drogi? 

Radny Zdzisław Mieleszko – ja, jako sołtys miałem obowiązek zaprosić wszystkich i to 

zrobiłem.  

Przewodnicząca Rady – nie wiem, czy sołtys, czy starosta, czy ktoś inny ale przy takich 

wydarzeniach radni powinni brać udział w otwarciu inwestycji.  

Michał Michaluk – mam dla państwa propozycję i taką samą przekaże staroście bo widzę, że 

jest tu dużo niedomówień jeżeli chodzi o otwarcie drogi w Biernatach, czy o inwestycję o 

której teraz rozmawiamy. Poproszę Pana starostę, aby on na najbliższe posiedzenie komisji  

przybył lub zaprosił do siebie radnych bo atmosfera jest dość napięta i trzeba usiąść do stołu 

i porozmawiać.  

Przewodnicząca Rady – dla starostwa nigdy nie odmówimy żadnej pomocy i było to przykre 

dla mnie, że nie otrzymaliśmy informacji o otwarciu drogi.   
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Michał Michaluk – trudno mi się do tego odnieść bo bezpośrednio zapraszaniem osób i 

organizacją tej inwestycji Pan starosta się zajmował. Mogę przekazać tylko Pani słowa 

staroście.  

Przewodnicząca Rady – bardzo chętnie się spotkamy ze starostą.  

Radna Powiatu Łosickiego Dorota Kozłowska – sprawa drogi w Czuchlebach była poruszana 

podczas komisji na której obecna była radna Barbara Szymaniuk i sołtys i publicznie Pan 

Starosta powiedział, aby to Pan Burmistrz przejął drogę i ją remontował.  O tym też warto 

było by porozmawiać.  

Michał Michaluk zobowiązał się przekazać wszystkie uwagi staroście.  

Przewodnicząca Rady – czy są pytania jeszcze do wicestarosty? 

Radna Elżbieta Knapiuk – chciałam się odnieść do Pana wypowiedzi  na temat atmosfery, nie 

jesteśmy wrogo nastwieni, ani na brak współpracy z Państwem. Dostaliśmy pismo  od 

Starosty i po prostu chcemy znać więcej szczegółów. Nie jesteśmy przeciwni, aby dla 

społeczeństwa budować drogi bo to dotyczy wszystkich mieszkańców.  

Michał Michaluk – źle Pani odczytała moje intencje. Powiedziałem, że są pewne 

niedomówienia i trzeba to wyjaśnić. Ciężko mi się w tej chwili odnieść do tego wszystkiego 

bo bezpośrednio cały projekt nadzorował starosta.  

Przewodnicząca Rady – bardzo dziękuje dla pana starosty, że zechciał przyjść i wyjaśnić 

sprawę, dziękujemy też Pani kierownik. Czekamy na realizację Jezior. 

Michał Michaluk podziękował za współpracę i opuścił obrady sesji.  

Radny Marek Kalicki zgłosił wniosek, aby wystosować pismo do Węgrowa o skoszenie 

wysokiej trawy na ul. Bialskiej droga wojewódzka, prowadzącej do Chotycz oraz jadąc na 

Międzyrzec. Są to skargi ludzi, którzy posiadają gospodarstwa rolne. Co roku jest ta sama 

sytuacja, wysoka trawa zagraża bezpieczeństwu na drodze.   

Radna Powiatu Łosickiego Wanda Frączak poruszyła temat pomnika pamięci narodowej 

położonego na obrzeżu lasu zakrzańskiego, który jest w bardzo złym stanie, połamany. 
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Dookoła jest wysypisko śmieci. Radna przypomniała historię zabytku i poinformowała, że 

złożyła pismo do konserwatora zabytków, który poinformował, że obiekt nie jest objęty 

ochroną poprzez wpis do rejestru zabytków, ani wojewódzkiej ewidencji zabytków. Prace  

prowadzone do wpisania do gminnej ewidencji zabytków powinny być robione w taki sposób 

aby nie wpływały na jego rzeczywistą formę, to znaczy nie należy zastępować zabytkowych 

form historycznych nowymi obiektami. Na przeprowadzenie prac nad obiektem nie jest 

wymagana zgoda Mazowieckiego Konserwatora Zabytków jednak z racji, iż sprawuje on 

piecze nad  zabytkami zakres prac konserwatorskich powinien być z nim skonsultowany. 

Podobna sytuacja miała miejsce ok. 15 lat temu na cmentarzu łosickim, pomnik Dzieci 

Zamojszczyzny został odnowiony przy pomocy Urzędu Miasta i Gminy Łosice. Radna 

pozostawiła temat do rozważenia.  

Radny Mirosław Dymowski – rozmawialiśmy wcześniej na ten temat z Burmistrzem. 

Właściciel gruntów na którym stoi pomnik zadeklarował, że pomoże przenieść pomnik. 

Dziękujemy, że radna się tym tematem też zajęła. Myślę, że to się uda. Współpraca taka jest 

potrzebna.  

Radna Powiatu Łosickiego Wanda Frączak – jest jeszcze jeden temat miejsce po Cerkwi 

Unickiej w Chotyczach ale to na późniejsze rozmowy.  

Burmistrz – czy ktoś pamięta kto miał się opiekować tym pomnikiem? Bo doprowadzono go 

do takiego stanu. 

Radna Powiatu Łosickiego Wanda Frączak – nie wiem. Towarzystwo Przyjaciół Ziemi 

Łosickiej i tak nie było by w stanie bo to są za poważne sprawy do zrobienia.  

Przewodnicząca Rada – Pani Wando, zostawimy ten temat na później. 

Radna Powiatu Łosickiego Wanda Frączak – tak oczywiście, chciałam tylko powiedzieć, że 

nie potrzebny jest konserwator i wszystko zależy od gminy.  

Burmistrz – chciałem sprostować to nie jest zadanie gminy. Pomnik jest na terenie 

prywatnym i nie możemy w niego  inwestować. 
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10. Zamknięcie obrad. 

Po zrealizowaniu porządku obrad o godzinie 17.00  Przewodnicząca Rady Pani Ewa 

Hornowska zamknęła LXVII sesję Rady Miasta i Gminy Łosice. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Wioleta Częstochowska 

Przewodniczyła: Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy Ewa Hornowska 


